

Title (en)

Film packaging, in particular for wet wipes

Title (de)

Folienverpackung, insbesondere für Feuchttücher

Title (fr)

Emballage de feuille, notamment pour lingettes

Publication

EP 2517979 A1 20121031 (DE)

Application

EP 12165977 A 20120427

Priority

DE 102011002315 A 20110428

Abstract (en)

The packaging film has a multilayer film (1) which is formed and closed by a sealing seam (2). A dispensing opening (3) is provided for packaged product and a suspension (4) has a group of foil strip and loop. The multilayer film made of foil laminate has a heat-sealable inner film on the packaging side, and an outer side package forming outer film. The film laminate in the area of suspension has a portion at which the outer film and inner film are not connected. The outer film is provided in the section with separating cuts (10) that limit the usable of a suspension loop (5).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Folienverpackung, insbesondere für Feuchttücher. Die Folienverpackung ist aus einer mehrschichtigen Folie (1) gebildet und durch mindestens eine Siegelnaht (2) verschlossen. Sie weist eine Entnahmehöffnung (3) für das Verpackungsgut und eine Aufhängung (4) aus mindestens einer aus einem Folienstreifen bestehende Schlaufe (5, 5') auf. Die mehrschichtige Folie (1) besteht aus einem Folienlaminat, welches eine siegelfähige Innenfolie an der Verpackunginnenseite und eine die Verpackungsaußenseite bildende Außenfolie aufweist. Das Folienlaminat weist im Bereich der Aufhängung (4) einen Abschnitt auf, wo die Außenfolie und die Innenfolie nicht verbunden sind. Die Außenfolie ist in diesem Abschnitt mit Trennschnitten (10, 10') versehen, welche zumindest eine als Aufhängung nutzbare Schlaufe begrenzen.

IPC 8 full level

B65D 75/58 (2006.01); **B65D 75/56** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/563 (2013.01); **B65D 75/5838** (2013.01)

Citation (applicant)

WO 2008046169 A2 20080424 - KIMBERLY CLARK BRASIL IND E CO [BR]

Citation (search report)

- [A] WO 9104920 A1 19910418 - PAXAN AB [SE]
- [A] FR 2903083 A1 20080104 - AUTOBAR FLEXIBLE PACKASING SA [FR]

Cited by

EP3081509A4; WO2020074086A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2517979 A1 20121031; EP 2517979 B1 20140115; DE 102011002315 A1 20121031

DOCDB simple family (application)

EP 12165977 A 20120427; DE 102011002315 A 20110428